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Ontvangen 14 november 1977 

De leden van de fractie van de V V D . is het opgevallen, dat bij de openba-
re beraadslaging over het ontwerp in de Tweede Kamer door de toen nog 
fungerende Staatssecretaris van Economische Zaken toegezegd is, dat, in-
dien produkten van edelmetaal op een nieuwe, inventieve manier kunnen 
worden benaderd, zowel Economische Zaken als de ECD bereid zullen zijn 
deze benaderingen aan de wet te toetsen en te bezien in hoeverre eventuele 
kleine wijzigingen in de plannen gewenst zijn. De Staatssecretaris heeft hier-
mede er op willen wijzen, dat het ontwerp geenszins een totaal verbod van 
het verstrekken van geschenken inhoudt. Artikel 3 bindt het geven van ge-
schenken aan bepaalde regels, terwijl in artikel 4 een aantal vrijstellingen 
zijn opgenomen. Juistten aanzien van de produkten van de edelmetaalin-
dustrie achtte hij het mogelijk gebruik te maken van de in artikel 4, derde lid, 
neergelegde vrijstelling voor zogenaamde consumptieverwante geschenk-
artikelen. De overheid is bereid behulpzaam te zijn bij de beoordeling van 
de mogelijkheden in concrete gevallen. Het is ook thans niet ongebruikelijk, 
dat degenen die een cadeauactie willen beginnen, zich van tevoren met het 
ministerie en in het bijzonder met de ECD in verbinding stellen met de vraag 
of een voorgenomen actie op moeilijkheden zou kunnen stuiten. 

Dezelfde leden herinneren eraan, dat de toenmalige Staatssecretaris zich in 
principe positief heeft opgesteld ten aanzien van nader overleg met de vaste 
Commissie voor het Midden- en Kleinbedrijf uit de Tweede Kamer omtrent 
vragen met betrekking tot de geldzegelsystemen. Niet alleen is het uitstel 
van het optreden van het nieuwe kabinet er de oorzaak van, dat dit overleg 
niet op korte termijn kon plaatsvinden, maar ook doet de vraag zich voor of 
het overleg niet beter op een later tijdstip plaats kan vinden. De Staatssecre-
taris heeft er in zijn betoog op gewezen, dat het verzamelen van gegevens 
omtrent de toegepaste zegelsystemen zeer moeilijk is, mede omdat de 
meeste systemen een tijdelijk karakter hebben. Daaraan heeft de-Staats-
secretaris toegevoegd, dat na invoering van de Wet toezicht kredietwezen, 
waaronder degenen die geldzegelsystemen hanteren ook zullen vallen, een 
beter inzicht in de materie zal kunnen worden verkregen. Het wil mij dan ook 
voorkomen, dat overleg over de geldzegelsystemen beter op een wat later 
tijdstip zal kunnen plaatsvinden. Ik zeg echter gaarne toe, dat ik zal trachten 
te bevorderen, dat dit punt ook na het optreden van het nieuwe kabinet de 
aandacht zal houden. 

De Minister van Economische Zaken, 
R. F. M. Lubbers 
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